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PROTOKÓŁ 

Z OBRAD IX SESJI 

RADY GMINY SZCZERCÓW 

z dnia 28 listopada 2024 r. 

Obrady IX sesji Rady Gminy Szczerców odbyły się dnia 28 listopada 2024 r. w Sali 

Konferencyjnej Urzędu Gminy w Szczercowie. Godzina rozpoczęcia 1000, godzina 

zakończenia 1645. 

Zaproszeni goście: 

- Wójt Gminy Szczerców - P. Krzysztof Kamieniak, 

- Skarbnik Gminy Szczerców - P. Dorota Słowińska,  

- Radca prawny - P. Anna Samborska - Janura,  

- Kierownik Referatu Oświaty - P. Teresa Rosiak, 

- Pracownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych - P. Artur Jędraszek, 

- Sołtys Sołectwa Osiny - P. Ewa Hofman - Skalik, 

- Radna Powiatu Bełchatowskiego - P. Karolina Pawełoszek, 

- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Lubcu - P. Marzena Gocałek, 

- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Osinach - P. Longina Hałada, 

- Mieszkańcy Gminy Szczerców. 

Ad. 1) Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Szczerców P. Barbara 

Szczepanik. Powitała przybyłych na obrady gości i radnych. Na podstawie listy obecności 

stwierdziła quorum - na 15 radnych, wszyscy obecni. Lista obecności stanowi załącznik  

Nr 1 do protokołu. 

Ad. 2) Pierwszą uwagę do porządu obrad zgłosiła Radna P. M. Małecka, która zaproponowała 

wykreślenie pkt 18 z porządku obrad tj. ,,Rozpatrzenie projektu uchwały w/s uchylenia Uchwały 

Nr XXXVI/380/17 z dnia 25 października 2017 r. w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 
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rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie 

Gminy Szczerców”.  

Za wykreśleniem pkt 18 z porządku obrad głosowano 15 głosami za.  

Drugą uwagę do porządku obrad zgłosiła Radna P. L. Staniosz, która wskazała na zasadność 

wykreślenia pkt 16 i 17 z porządku obrad tj. ..Rozpatrzenie projektu uchwały w/s zamiaru 

likwidacji Szkoły Podstawowej w Lubcu” i ,,Rozpatrzenie projektu uchwały w/s zamiaru 

likwidacji Szkoły Podstawowej w Osinach”. 

Powyższą uwagę poparł Radny P. A. Pabiszak.  

Następnie, zarówno Radna P. L. Staniosz i Radny P. A. Pabiszak odnieśli się negatywnie do 

zamiaru likwidacji obu placówek.  

Z kolei, Wiceprzewodniczący Rady Gminy Szczerców P. W. Pacholak przedstawił odmienne 

stanowisko w przedmiotowej sprawie wskazując, iż przy omawianiu w/w punktów każdy  

z radnych będzie miał możliwość zajęcia swojego stanowiska w sprawie zamiaru likwidacji 

obu placówek. 

Za wykreśleniem z porządku obrad pkt 16 głosowano 5 głosami za, przy 10 osobach przeciw.  

Za wykreśleniem z porządku obrad pkt 17 głosowano 5 głosami za, przy 10 osobach przeciw.  

Ad. 3) Za przyjęciem porządku obrad z naniesioną poprawką głosowano 13 głosami za, przy  

2 osobach przeciw. 

Ad. 4) Uwagi do protokołu z poprzedniej sesji zgłosiła Radna P. L. Staniosz, która poprosiła, 

aby dwa zapisy umieszczone na str. 5 otrzymały następujące brzmienie: „Przewodniczący 

Komisji Rolnictwa, Mienia Komunalnego i Gospodarki Gruntami P. Z. Węglewski 

poinformował, że komisja spotkała się w okresie międzysesyjnym raz. Na posiedzeniu obecny 

był Wójt Gminy Szczerców oraz Sołtys Sołectwa Osiny” i ,,Radna P. D. Włodarczyk nawiązała 

do jednego z pism złożonego przez w/w sołtysa tj. prośby o wyczyszczenie rynien  

w budynku świetlicy wiejskiej w m. Osiny wskazując, że tego typu zadania powinny być 

wykonywane przez osobę zatrudnioną na stanowisku opiekuna świetlicy”. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Szczerców przypomniała zebranym, że tego rodzaju stwierdzenia 

użył na ostatniej sesji Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Mienia Komunalnego i Gospodarki 

Gruntami P. Z. Węglewski przy przedstawianiu sprawozdania z działalności komisji.  

Powyższą wypowiedź potwierdził Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Mienia Komunalnego 

i Gospodarki Gruntami P. Z. Węglewski. 

Następnie, głos zabrała również P. E. Hofman - Skalik pełniąca funkcję Sołtysa Sołectwa 

Osiny, która wskazała na zasadność poprawienia w/w zapisów.  

Po przeprowadzeniu dyskusji w tym zakresie, przystąpiono do głosowania. 

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji z naniesionymi poprawkami głosowano 13 za, przy  

2 osobach wstrzymujących się od głosu. 

Ad. 5) Sprawozdanie Wójta nt. działań podjętych między sesjami. 

Wójt Gminy Szczerców poinformował zebranych, o swojej aktywności w okresie 

międzysesyjnym oraz opowiedział o inwestycjach, jakie aktualnie realizowane są w gminie. 

Radny P. A. Pabiszak nawiązał do sprawozdania z działalności Referatu Sportu, Rekreacji  

i Turystyki, w którym znalazły się informacje o wykonaniu naprawy kosiarki Amazone 

Profihopper (prosząc równocześnie o pisemną informację w tym zakresie), jak i o procedurze 

wyboru wykonawcy na zakup wyposażenia siłowni w hali sportowej.  

W kontekście obu zagadnień odpowiedzi zainteresowanemu udzielił Wójt Gminy Szczerców. 

Z kolei, Przewodnicząca Rady Gminy Szczerców zauważyła, że Rady P. A. Pabiszak powinien 

również zwrócić się pisemnie ze swoim zapytaniem, jeżeli oczekuje odpowiedzi na piśmie. 

Następnie, Radna P. L. Staniosz poruszyła temat sprawozdania z działalności Referatu 

Inwestycji i Zamówień Publicznych, w którym jest mowa o kosztach związanych z odbiorem 

dokumentacji projektowo - kosztorysowej nawiązując do wysokich jej zdaniem środków 

finansowych przeznaczonych na ul. Łąkową i Północną w roku bieżącym. W tym miejscu głos 

zabrał Radny P. G. Kuśmierek, Wójt Gminy Szczerców i Przewodnicząca Rady Gminy 

Szczerców. Następnie Radny P. A. Pabiszak zgodził się z wypowiedzią Radnej P. L. Staniosz 

odczytując wszystkie inwestycje zaplanowane na w/w terenie twierdząc, że na ich wykonanie 

zabezpieczono środki w wysokości 2.100.000,00 zł. Następnie wskazał, że w przyszłorocznym 
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budżecie planowane jest przeznaczenie kolejnych środków na tym obszarze w granicach 

5.000.000,00 zł - 5.500,000,00 zł, co daje łączną kwotę około 7.500.000,00 zł.  

Wójt Gminy Szczerców nie zgodził się z powyższą wypowiedzią twierdząc, że  

w przyszłorocznym budżecie nie ma zaplanowanych takich środków na zadania na w/w terenie, 

co potwierdził Skarbnik Gminy Szczerców.  Wójt poprosił równocześnie Pana Radnego  

P. A. Pabiszaka o niewprowadzanie mieszkańców w błąd. 

Następnie, Radna P. L. Staniosz i Radny P. A. Pabiszak nawiązali do osób mających interes 

prawny w zakresie uzbrojenia działek znajdujących się na tamtym terenie. W tym miejscu 

wywiązała się dyskusja pomiędzy Radną P. D. Włodarczyk, a Radnym P. A. Pabiszakiem 

poruszająca ich sprawy prywatne. 

Przewodnicząca Rady Gminy Szczerców wskazała na niski poziom dyskusji i poprosiła  

o nieporuszanie spraw prywatnych.  

W dalszej kolejności, Radny P. A. Pabiszak zapytał o zakup koparko - ładowarki oraz unijnej 

procedury przetargowej na zadanie ,,Montaż instalacji OZE w Gminie Szczerców - etap II” 

wskazanych w sprawozdaniu z działalności Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych.  

Przewodnicząca Rady Gminy Szczerców wskazała, że tego rodzaju działania omawiane są na 

poszczególnych komisjach.  

Wójt Gminy Szczerców poprosił o złożenie pozostałych pytań do sprawozdania z działalności 

międzysesyjnej na piśmie. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Szczerców P. W. Pacholak postawił wniosek o zakończenie 

dyskusji. Za zakończeniem przedmiotowej dyskusji głosowano 13 głosami za, przy 2 osobach 

wstrzymujących się od głosu.  

Ad. 6) Sprawozdanie Przewodniczącej z działalności między sesjami. 

Przewodnicząca Rady Gminy Szczerców poinformowała, w jakich uroczystościach wzięła 

udział w okresie międzysesyjnym oraz powiadomiła, że na bieżąco spotykała się  

z mieszkańcami na dyżurach i uczestniczyła w stałych komisjach rady.  

W tym miejscu, Radny P. A. Pabiszak poruszył temat konsultacji społecznych z rodzicami 

dzieci uczęszczających do Szkół Podstawowych w Lubcu i Osinach. Wyjaśnień w tym zakresie 
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udzieliła zainteresowanemu Przewodnicząca Rady Gminy Szczerców, która poinformowała, że 

konsultacje społeczne następują z chwilą podjęcia uchwał intencyjnych o likwidacji szkół. Pani 

Przewodnicząca nadmieniła także, że szeroka dyskusja w tym zakresie odbyła się na 

posiedzeniu Komisji Oświaty i Kultury, w którym wszyscy zainteresowani mogli wziąć udział. 

Radny P. A. Pabiszak w dalszym ciągu kontynuował temat likwidacji Szkoły Podstawowej  

w Lubcu i Osinach. 

Radca prawny zatrudniony w Urzędzie Gminy w Szczercowie P. A. Samborska - Janura 

zauważyła, że dyskusja poświęcona szkołom powinna być przeprowadzona dopiero w dalszej 

części obrad. Następnie wskazała, że dopiero podjęcie przygotowanych projektów uchwał 

rozpocznie proces zmierzający do likwidacji wskazanych szkół, który finalnie może 

doprowadzić do likwidacji obu placówek, a nie likwiduje ich obecnie w sposób ostateczny. 

Również w tym miejscu, Wiceprzewodniczący Rady Gminy P. W. Pacholak postawił wniosek 

o zakończenie przedmiotowej dyskusji. Za zakończeniem dyskusji głosowano 13 głosami za, 

przy 2 osobach przeciw. 

Ad. 7) Sprawozdanie Przewodniczących Komisji nt. działalności Komisji między sesjami. 

Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Sportu 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Sportu P. D. Włodarczyk 

poinformowała, że komisja spotkała się w okresie międzysesyjnym raz. Na posiedzeniu obecny 

był Wójt Gminy Szczerców, Kierownik Referatu Sportu, Turystyki i Rekreacji 

P. J. Piotrowski oraz pracownik Referatu Organizacyjnego P. A. Troczyńska. Członkowie 

komisji wypracowali opinie do projektów uchwał mieszczących się w zakresie kompetencji 

komisji oraz zapoznali się z pismami, które wpłynęły od czasu ostatniego posiedzenia. 

Następnie ze swojego grona wybrali przedstawiciela do pracy w komisji stypendialnej za 

osiągnięcia sportowe. 

Radny P. A. Pabiszak powiadomił o konieczności długiego oczekiwania na wizytę lekarską  

w SP ZOZ w Szczercowie oraz poruszył temat wymiany oświetlenia na boisku przy  

ul. Piłsudskiego.  
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W odpowiedzi na pierwsze zagadnienie, Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki, 

Społecznej i Sportu P. D. Włodarczyk wskazała, że radny powinien zgłosić wszelkie swoje 

uwagi do pracy przychodni bezpośrednio Kierownikowi SPZOZ w Szczercowie P. B. 

Kałużewskiej. Pani Przewodnicząca nadmieniła także, że na jednym z ostatnich posiedzeń Pani 

Kierownik przekazała informację, że nie ma problemów z rejestracją pacjentów do lekarzy.  

Z kolei, Radna P. L. Staniosz wskazała na problem dodzwonienia się do rejestracji  

w/w placówki. 

W tym miejscu, Przewodnicząca Rady Gminy Szczerców postanowiła w trakcie obrad wykonać 

telefon do przechodni w celu umówienia wizyty lekarskiej. Telefon został odebrany  

przez pracownika placówki, który zaproponował, że najbliższa wizyta lekarska mogłaby się 

odbyć w dniu dzisiejszym. 

Następnie, powrócono do kwestii wymiany oświetlenia boiska przy ul. Rzecznej. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Sportu P. D. Włodarczyk wskazała, że 

tego typu pytania powinny być kierowane bezpośrednio do Kierownika Referatu Sportu, 

Turystyki i Rekreacji P. J. Piotrowskiego. Pani Przewodnicząca wskazała, jednakże, że w tym 

roku wymiana w/w lamp nie zostanie zrealizowana chociaż rada zabezpieczyła na ten cel 

środki.  

W dalszym ciągu, Radny P. A. Pabiszak kontynuował powyższy temat. 

Komisja Oświaty i Kultury 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury P. M. Małecka poinformowała, że komisja spotkała 

się w okresie międzysesyjnym raz. Na posiedzeniu komisji obecny był Wójt Gminy Szczerców, 

Kierownik Referatu Oświaty P. T. Rosiak, dyrektorzy i nauczyciele ze szkół z terenu Gminy 

Szczerców oraz mieszkańcy. Członkowie komisji wypracowali opinie do projektów uchwał 

mieszczących się w zakresie kompetencji komisji oraz dokonali analizy informacji o stanie 

realizacji zadań oświatowych Gminy Szczerców w roku szkolnym 2023/2024. W sprawach 

różnych zapoznali się z bieżącymi pismami, które zostały skierowane do komisji. 

W tym miejscu, Radny P. A. Pabiszak poruszył temat zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej 

w Lubcu i Osinach.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Szczerców P. W. Pacholak wskazał na konieczność 

przestrzegania przyjętego porządku obrad. 
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Komisja Rewizyjna 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej P. B. Szafrański poinformował, że komisja spotkała się 

w okresie międzysesyjnym raz. Członkowie komisji kontrolowali działalność Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Szczercowie pod względem gospodarki ekonomiczno - finansowej za 

2023 rok.  

W tym miejscu, na prośbę Radnego P. A. Pabiszaka, Pan Przewodniczący przybliżył zebranym, 

jakie kwestie zostały skontrolowane w trakcie posiedzenia.  

Radny P. A. Pabiszak postawił wniosek o sprawdzenie budynku Biblioteki Publicznej  

w Szczercowie pod względem przepisów przeciwpożarowych. Jednakże powyższy wniosek nie 

został poddany pod głosowanie z uwagi na fakt, iż wnioskowane zadanie nie należy do zadań 

Komisji Rewizyjnej.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej P. B. Szafrański poprosił jednak  

o złożenie stosownego pisma w tym zakresie.  

W tym miejscu, Wiceprzewodniczący Rady Gminy Szczerców P. W. Pacholak przybliżył 

zebranym zakres działalności Komisji Rewizyjnej zgodnie z przejętym regulaminem wskazując 

jeszcze raz na bezzasadność złożonego wniosku.  

Radny P. A. Pabiszak w dalszym ciągu kontynuował powyższy temat.  

Komisja Rolnictwa, Mienia Komunalnego i Gospodarki Komunalnej 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Mienia Komunalnego i Gospodarki Gruntami  

P. Z. Węglewski poinformował, że komisja spotkała się w okresie międzysesyjnym raz. Na 

posiedzeniu obecny był Wójt Gminy Szczerców oraz Sołtys Sołectwa Osiny. Członkowie 

komisji wypracowali opinie do projektów uchwał mieszczących się w zakresie kompetencji 

komisji oraz zapoznali się z pismami, które wpłynęły od czasu ostatniego posiedzenia. W tym 

miejscu, Pan Przewodniczący przybliżył zebranym ich treść.  

Radna P. L. Staniosz poinformowała, że rów przebiegający przez posesję znajdującą się przy 

ul. Kilińskiego 10 został jedynie częściowo wyczyszczony, a teren nie został uprzątnięty.  

W odpowiedzi, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Mienia Komunalnego i Gospodarki 

Gruntami P. Z. Węglewski wyjaśnił, że rów został wyczyszczony w takim zakresie, na jaki 
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pozwalały mapy geodezyjne. Następnie zapewnił, że członkowie komisji udadzą się  

w przyszłości na wizję lokalną i poproszą o uprzątnięcie terenu we wskazanym miejscu.  

Na konieczność całkowitego wyczyszczenia w/w rowu wskazała także Przewodnicząca Rady 

Gminy Szczerców.  

Komisja Budżetu, Polityki Gospodarczej i Bezpieczeństwa Publicznego 

Przewodniczący komisji P. W. Pacholak poinformował, że komisja spotkała się w okresie 

międzysesyjnym raz. Na posiedzeniu, członkowie komisji wypracowali opinie do projektów 

uchwał mieszczących się w zakresie kompetencji komisji. Następnie, z Komendantem 

Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Szczercowie P. P. Kubiakiem 

poruszono temat planowanych wydatków na ochronę przeciwpożarową. Postawiono także 

wniosek o zamontowanie pasów akustyczno - wibracyjnych przy ul. Częstochowskiej.  

W sprawach różnych, członkowie komisji zapoznali się z pismami, które wpłynęły od czasu 

ostatniego posiedzenia komisji. W tym miejscu, Pan Przewodniczący przybliżył im ich treść. 

Zebrani przychylili się również do zabezpieczenia środków finansowych na utworzenie 

bezpłatnej linii autobusowej w relacji Szczerców - Łask we współpracy z Urzędem 

Marszałkowskim. Ponadto, Przewodniczący komisji nawiązał do czyszczenia koryta rzeki 

Widawki przez PGE Oddział KWB Bełchatów.  

W tym miejscu, głos zabrał Radny P. K. Stępień, który odniósł się do przyszłorocznych 

wydatków OSP oraz wyjaśnił, dlaczego strażacy nie wykorzystali posiadanej łodzi motorowej 

na terenach powodziowych. Również Radny P. B. Szafrański odniósł się do w/w łodzi. 

Następnie, Radna P. L. Staniosz wskazała na zasadność wydłużenia linii autobusowej  

w kierunku południowym.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Gospodarczej i Bezpieczeństwa Publicznego  

P. W. Pacholak poinformował o konieczności złożenia tego typu wniosku na następnym 

posiedzeniu komisji.  

Radna P. L. Staniosz poruszyła także temat tematu remontu Placu Św. Floriana w Szczercowie.  

W dalszej kolejności, na prośbę Radnego P. A. Pabiszaka, Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Polityki Gospodarczej i Bezpieczeństwa Publicznego P. W. Pacholak odczytał zebranym pismo 

od Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi informujące o rozprawie w przedmiocie 

skargi Wojewody Łódzkiego na Uchwałę Nr IV/24/24 Rady Gminy Szczerców z dnia  
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28 czerwca 2024 r. w/s ustalenia diet przysługujących radnym Rady Gminy Szczerców oraz 

zasad ich wypłacania oraz przybliżył zainteresowanemu powyższą sprawę.  

Ponadto, Radny P. A. Pabiszak poruszył temat skorzystania gminy z usług zewnętrznej 

kancelarii prawnej, jak i przebiegu rozprawy z udziałem Sołtysa Sołectwa Osiny.  

Głos w tej sprawie zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Gospodarczej  

i Bezpieczeństwa Publicznego P. W. Pacholak, który poinformował, że nie było to przedmiotem 

pracy ostatniego posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Szczerców poprosiła o przestrzeganie przyjętego porządku obrad 

przez Radnego P. A. Pabiszaka. 

Ad. 8) Rozpatrzenie projektu uchwały w/s zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Szczerców na lata 2024 - 2028. 

Skarbnik Gminy Szczerców poinformowała, że w związku z planowanym zaciągnięciem 

pożyczki w WFOŚiGW w Łodzi, która będzie spłacana w latach 2026 - 2028 została wydłużona 

Wieloletnia Prognoza Finansowa wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań do 2028 

roku. Następnie przedstawiła zebranym zmiany, jakie nastąpiły w projekcie przedmiotowej 

uchwały w stosunku do materiałów, które zostały przekazane Radnym Gminy Szczerców 

wcześniej. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 2024 dokonano w związku ze zmianą 

planu dochodów bieżących i majątkowych oraz wydatków bieżących. Zmienia się również 

kwota dochodów i wydatków oraz przychodów i rozchodów w pozostałych latach objętych 

prognozą. W wykazie przedsięwzięć zostały wprowadzone dwa nowe zadania tj. 

„Opracowanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów 

położonych w Gminie Szczerców” i „Usunięcie odpadów niebezpiecznych z działki  

o nr ewid. 440/4 obręb Chabielice Gmina Szczerców - etap I” oraz zmieniono limity  

w zadaniach ,,Montaż instalacji OZE w Gminie Szczerców - etap II”, ,,Opracowanie projektu 

programu rewitalizacji Gminy Szczerców”, ,,Opracowanie projektu planu ogólnego Gminy 

Szczerców”, ,,Budowa trybun wraz z zadaszeniem na stadionie przy ul. Rzecznej  

w Szczercowie” i ,,Budowa Gminnego Domu Kultury w Szczercowie”. W dalszej kolejności, 

Pani Skarbnik przedstawiła zebranym projekt uchwały w/s zmiany budżetu Gminy Szczerców 

na 2024 r. również nawiązując do autopoprawki w tym zakresie. 

W tym miejscu, Radny P. A. Pabiszak poruszył temat naprawy fontanny w centrum 

Szczercowa.  
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Wyjaśnień w tym zakresie udzielił zainteresowanemu Skarbnik oraz Wójt Gminy Szczerców. 

Pani Skarbnik poinformowała o przyczynach zakwalifikowania w/w zadania w wskazany 

sposób. Z kolei, Pan Wójt odniósł się do tego, że gmina będzie ubiegać się  

o pozyskanie odszkodowania za zniszczone mienie od ubezpieczyciela.   

Z kolei, Radna P. L. Staniosz nawiązała do budowy Gminnego Domu Kultury w Szczercowie 

oraz budynku po ks. Baranowiczu.  

W tym przypadku również Skarbnik Gminy Szczerców wyjaśnił sposób przeznaczenia 

zabezpieczonych w projektach (określonych w pkt 8 - 9) kwot.  

Następnie w sprawie głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Szczerców, który wskazał, 

że na chwilę obecną przygotowany jest jedynie projekt funkcjonalno - użytkowy tego typu 

budynku. Sama budowa może zostać rozpoczęta dopiero z chwilą pozyskania środków 

zewnętrznych na ten cel.  

W odpowiedzi na pytanie, Radnej P. L. Staniosz, Wójt Gminy Szczerców wskazał także, że 

budynek po ks. Baranowiczu został odebrany oraz została przeprowadzona inwentaryzacja. 

Dalsze udostępnienie w/w budynku wymaga podpisania stosowanych porozumień  

z zainteresowanymi stowarzyszeniami.  Pan Wójt nadmienił także, że pamiątkowa tablica 

została wykonana i z chwilą rozwiązania kwestii jej montażu zostanie zamontowana. 

Dodatkowo wskazał, że nie planuje organizować uroczystego otwarcia budynku, jednakże, 

jeżeli radni zgłaszają taką potrzebę to mogą wyjść z tego typu inicjatywą.  

W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady Gminy Szczerców poinformowała, że radni 

mogą udać się do powyższego budynku w trakcie następnej sesji lub rozważyć organizację 

oficjalnego otwarcia.  

Następnie, Radny P. A. Pabiszak poprosił o przybliżenie projektu funkcjonalno - użytkowego 

budynku Gminnego Domu Kultury.  

Wyjaśnień w tym zakresie udzielił zainteresowanemu Wójt Gminy Szczerców, który przybliżył 

radnemu genezę powstania w/w projektu.  

Komisja Budżetu, Polityki Gospodarczej i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w/s zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczerców na lata 2024 - 2028. 
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Za podjęciem przedmiotowej uchwały głosowano 13 głosami za, przy 2 osobach przeciw. 

Ad. 9) Rozpatrzenie projektu uchwały w/s zmiany budżetu gminy Szczerców na 2024 r. 

Komisja Budżetu, Polityki Gospodarczej i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w/s zmiany budżetu gminy Szczerców na 2024 r. 

Za podjęciem przedmiotowej uchwały głosowano 13 głosami za, przy 2 osobach przeciw. 

Ad. 10) Rozpatrzenie projektu uchwały w/s zaciągnięcia pożyczki długoterminowej  

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

Skarbnik Gminy Szczerców P. D. Słowińska poinformowała zebranych o celowości podjęcia 

niniejszego projektu uchwały. Następnie poprosiła o zmianę § 2 omawianego projektu uchwały 

z: ,,Pożyczka zostanie zaciągnięta na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu gminy 

Szczerców na rok 2025 r.” na: ,,Pożyczka zostanie zaciągnięta w 2024 roku na sfinansowanie 

planowanego deficytu budżetu gminy Szczerców na rok 2025 r.”.  

W tym miejscu, Radny P. A. Pabiszak poruszył temat nielegalnego składowiska odpadów 

znajdującego się w Chabielicach w kontekście tego, czy gmina prowadzi w tym zakresie jakieś 

postępowanie sądowe oraz zapytał o oprocentowanie zaciąganej pożyczki.  

W odpowiedzi Wójt Gminy Szczerców wyjaśnił, że postępowanie sądowe prowadzi w tym 

zakresie właściwa prokuratura. 

Z kolei, Skarbnik Gminy Szczerców wyjaśniła, że pożyczka jest oprocentowana na 1,5 %  

w skali roku. 

Komisja Budżetu, Polityki Gospodarczej i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w/s zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi z naniesioną poprawką.  

Za podjęciem przedmiotowej uchwały z naniesioną poprawką głosowano 13 głosami za, przy 

2 osobach przeciw. 

Ad. 11) Rozpatrzenie projektu uchwały w/s zmiany Uchwały Nr LVI/576/23 Rady Gminy 

Szczerców z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2024 rok. 
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Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w/s zmiany Uchwały Nr LVI/576/23 Rady Gminy Szczerców z dnia 28 grudnia 2023 r.  

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok. 

Za podjęciem przedmiotowej uchwały głosowano 13 głosami za, przy 2 osobach 

wstrzymujących się od głosu. 

Ad. 12) Rozpatrzenie projektu uchwały w/s uchwalenia rocznego programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2025. 

Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w/s uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025. 

Za podjęciem przedmiotowej uchwały głosowano 14 głosami za, przy 1 osobie wstrzymującej 

się od głosu. 

Ad. 13) Rozpatrzenie projektu uchwały w/s określenia rocznych stawek i zwolnień  

w podatku od nieruchomości na terenie Gminy Szczerców. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Mienia Komunalnego i Gospodarki Gruntami  

P. Z. Węglewski odczytał zebranym stawki zaproponowane przez Wójta Gminy Szczerców, 

które zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Rolnictwa, Mienia Komunalnego  

i Gospodarki Gruntami.  

W związku z powyższym, poddano pod głosowanie stawki zaproponowane przez Wójta Gminy 

Szczerców z uwagi na brak innych propozycji ze strony radnych.  

Za tym, aby w § 1 ust. 1 pkt 1 ustalić stawkę 0,65 zł głosowano 15 głosami za.  

Za tym, aby w § 1 ust. 1 pkt 2 ustalić stawkę 34,00 zł głosowano 15 głosami za. 

Za tym, aby w § 1 ust. 1 pkt 3 ustalić stawkę 23,10 zł głosowano 15 głosami za. 

Za tym, aby w § 1 ust. 1 pkt 4 ustalić stawkę 14,00 zł głosowano 15 głosami za. 

Za tym, aby w § 1 ust. 1 pkt 5 ustalić stawkę 6,95 zł głosowano 15 głosami za. 
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Za tym, aby w § 1 ust. 1 pkt 6 ustalić stawkę 5,00 zł głosowano 15 głosami za. 

Za tym, aby w § 1 ust. 2 pkt 1 ustalić stawkę 1,38 zł głosowano 15 głosami za.  

Za tym, aby w § 1 ust. 2 pkt 2 ustalić stawkę 6,50 zł głosowano 15 głosami za. 

Za tym, aby w § 1 ust. 2 pkt 3 ustalić stawkę 0,30 zł głosowano 15 głosami za. 

Za tym, aby w § 1 ust. 2 pkt 4 ustalić stawkę 4,51 zł głosowano 15 głosami za. 

Za tym, aby w § 1 ust. 3 ustalić 2 % głosowano 15 głosami za. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Gospodarczego i Bezpieczeństwa Publicznego  

P. W. Pacholak wskazał, że członkowie komisji również przychylili się do powyższych stawek. 

Za podjęciem przedmiotowej uchwały z naniesionymi stawkami głosowano 15 głosami za. 

Ad. 14) Rozpatrzenie projektu uchwały w/s określenia stawek podatku od środków 

transportowych. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Mienia Komunalnego i Gospodarki Gruntami  

P. Z. Węglewski poinformował, że członkowie komisji przychylili się do propozycji Wójta 

Gminy Szczerców, aby stawki podatku od środków transportowych podniesione zostały o 5 % 

(w zaokrągleniu do pełnych złotych) w stosunku do bieżącego roku. 

Innych propozycji stawek nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Gospodarczego i Bezpieczeństwa Publicznego  

P. W. Pacholak wskazał, że członkowie komisji także przychylili się do 5 % podwyżki.  

Za podjęciem przedmiotowej uchwały z naniesionymi stawkami głosowano 15 głosami za. 

Ad. 15) Rozpatrzenie projektu uchwały w/s obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa do obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Szczerców. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Mienia Komunalnego i Gospodarki Gruntami  

P. Z. Węglewski powiadomił, że, członkowie komisji przychylili się do propozycji Wójta 

Gminy Szczerców, aby pozostawić cenę skupu żyta przyjmowaną jako podstawa do obliczenia 

podatku rolnego na obszarze Gminy Szczerców na poziomie bieżącego roku tj. 40 zł za 1 dt.  
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Za tym, aby w § 1 ustalić stawkę 40 zł 1 dt głosowano 15 głosami za.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Polityki Gospodarczego i Bezpieczeństwa Publicznego  

P. W. Pacholak odczytał zebranym opinię Izby Rolniczej Województwa Łódzkiego w zakresie 

zaproponowanej stawki przez Wójta Gminy Szczerców oraz powiadomił, że członkowie 

komisji również przychylili się do proponowanej stawki. 

Za podjęciem przedmiotowej uchwały z naniesioną stawką głosowano 15 głosami za. 

Ad. 16) Rozpatrzenie projektu uchwały w/s zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej  

w Lubcu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Szczerców odczytała zebranym treść petycji przeciwko podjęciu 

uchwały o likwidacji Szkoły Podstawowej w Lubcu oraz projekt uchwały w/s zamiaru 

likwidacji Szkoły Podstawowej w Lubcu.  

Następnie głos zabrały osoby będące przeciwko podjęciu przedmiotowej uchwały tj. Radny  

P. Z. Węglewski, Radny P. A. Pabiszak, Radna Powiatu Bełchatowskiego P. K. Pawełoszek 

oraz rodzice dzieci uczęszczających do w/w placówki. Osoby będące przeciwko likwidacji 

wskazały, że ich dzieci mają tam zapewnioną najlepszą opiekę i podkreśliły, że gmina powinna 

szukać oszczędności w innych obszarach swojej działalności. Jeden z rodziców odczytał też 

treść listu od dzieci, które zwróciły się z prośbą o nielikwidowanie Szkoły Podstawowej  

w Lubcu. 

W toku dyskusji poruszono wiele kwestii i zagadnień, między innymi takich jak liczba 

zatrudnionych w szkole nauczycieli, własność budynku, w którym znajduje się Szkoła 

Podstawowa w Lubcu, niewielkiej liczby dzieci uczęszczających do placówki  

(z podkreśleniem, że wielu rodziców dowozi dzieci do innych placówek na terenie gminy), 

przeprowadzonego remontu w szkole oraz tego planowanego w przyszłości (w tym miejscu 

głos zabrał Dyrektor Szkoły Podstawowej w Lubcu P. M. Gocałek, Kierownik Referatu 

Oświaty P. T. Rosiak oraz pracownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych  

P. A. Jędraszek). 

W dalszej kolejności, Wiceprzewodniczący Rady Gminy Szczerców poinformował  

o planowanym przeznaczeniu obu budynków po dokonaniu ewentualnej likwidacji szkół.  

W Szkole Podstawowej w Lubcu planowane jest utworzenie tzw. harcówki na potrzeby licznej 

grupy harcerzy, a w Szkole Podstawowej w Osinach Środowiskowego Domu Samopomocy 
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(ŚDS-u). Głos w tej sprawie zabrał również Wójt Gminy Szczerców, który wskazał, że decyzja 

o przeznaczeniu tych budynków zostanie podjęta wspólnie z radnymi.  

Radna P. D. Włodarczyk postawiła wniosek o zakończenie przedmiotowej dyskusji i przejście 

do głosowania. Za przedmiotowym wnioskiem głosowano 13 głosami za, przy 2 osobach 

przeciw. 

Przewodnicząca Rady Gminy Szczerców wskazała, że samo podjęcie uchwał intencyjnych nie 

stwierdza faktu ich likwidacji wskazując, że z chwilą podjęcia tego typu uchwał zostaną 

zorganizowane konsultacje społeczne z mieszkańcami w tym zakresie. W tym miejscu, Pani 

Przewodnicząca nawiązała także do niekulturalnego przebiegu Komisji Oświaty i Kultury ze 

strony przybyłych na posiedzenie mieszkańców gminy. 

Komisja Oświaty i Kultury pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w/s zamiaru likwidacji 

Szkoły Podstawowej w Lubcu. 

Za podjęciem przedmiotowej uchwały głosowano 7 głosami za, przy 5 osobach przeciw  

i 3 osobach wstrzymujących się od głosu.  

Ad. 17) Rozpatrzenie projektu uchwały w/s zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej  

w Osinach. 

Przewodnicząca Rady Gminy Szczerców odczytała zebranym pismo wnioskujące o odczytanie 

złożonej petycji i umożliwienie zabrania głosu przedstawicielom lokalnej społeczności, treść 

petycji przeciwko podjęciu uchwały o likwidacji Szkoły Podstawowej w Osinach oraz projekt 

uchwały w/s zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Osinach. 

Następnie głos zabrały osoby będące przeciwko podjęciu przedmiotowej uchwały tj. Radny  

P. A. Pabiszak, Radna P. L. Staniosz, Przewodnicząca Rady Rodziców Szkoły Podstawowej  

w Osinach (będąca jednocześnie Sołtysem Sołectwa Osiny) P. E. Hofman - Skalik, rodzic 

dziecka uczęszczającego do Szkoły Podstawowej w Osinach oraz nauczyciel z powyższej 

placówki.  

Również w tym przypadku, w toku dyskusji poruszono wiele kwestii i zagadnień, między 

innymi takich jak koszt utrzymania placówki, przeprowadzonych remontów w Szkole 

Podstawowej w Osinach, liczby dzieci uczęszczających do placówki, ponownie planowanego 

przeznaczenia budynku w przypadku podjęcia decyzji o jej likwidacji, wydatków 

przeznaczonych w roku bieżącym na oświatę, finansowania ZSP w Szczercowie ze środków 



16 
 

własnych (chociaż jest to zadanie powiatu) - w tej kwestii głos zabrał również Kierownik 

Referatu Oświaty P. T. Rosiak i ewentualnej lokalizacji uczniów w przypadku podjęcia decyzji, 

o likwidacji placówki i planowanego remontu, który należy przeprowadzić w Szkole 

Podstawowej w Chabielicach (do której mają trafić dzieci, w przypadku likwidacji Szkoły 

Podstawowej w Osinach). 

Kierownik Referatu Oświaty P. T. Rosiak wskazała, że z budżetu gminy do jednego ucznia ze 

Szkoły Podstawowej w Lubcu i Osinach dokłada się około 25.000,00 zł, a do ucznia z Zespołu 

Szkoły Ponadpodstawowych w Szczercowie kwotę 3.900,00 zł. Pani Kierownik wskazała 

także, że do szkół, o których jest dzisiaj mowa uczęszcza łącznie 69 uczniów z terenu gminy 

(+ 2 z obrębu innej gminy), natomiast do ZSP w Szczercowie uczęszcza 545 uczniów.  

Komisja Oświaty i Kultury pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w/s zamiaru likwidacji 

Szkoły Podstawowej w Osinach. 

Za podjęciem przedmiotowej uchwały głosowano 8 głosami za, przy 5 osobach przeciw  

i 2 osobach wstrzymujących się od głosu.  

Ad. 18) Sprawy różne - interpelacje i wnioski. 

W pierwszej kolejności, Wiceprzewodniczący Rady Gminy Szczerców P. W. Pacholak 

poinformował o konieczności wskazania nowego przedstawiciela z Rady Gminy Szczerców do 

pracy w komisji rozpatrującej stypendia sportowe. Pan Wiceprzewodniczący jednocześnie 

zaproponował kandydaturę Przewodniczącej Rady Gminy Szczerców P. B. Szczepanik, która 

wyraziła zgodę. Innych kandydatur nie zaproponowano. Za w/w kandydaturą głosowano 12 

głosami za, przy 1 osobie przeciw i 2 osobach wstrzymujących się od głosu.  

Następnie, Przewodnicząca Rady Gminy Szczerców poinformowała, że od Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Bełchatowie wpłynęło pismo informujące o dokonanym sprawozdaniu z analizy 

przekazanych oświadczeń majątkowych. 

Z kolei, Wiceprzewodniczący Rady Gminy Szczerców P. W. Pacholak odczytał zebranym 

pismo otrzymane od Działu Robót Górniczych Odwodnienia PGE GiEK S.A. oddział Kopalnia 

Węgla Brunatnego Bełchatów w sprawie planowanego przystąpienia do wykonania robót 

związanych z utrzymaniem koryta rzeki Widawki.  

W dalszej kolejności, Przewodnicząca Rady Gminy Szczerców zapoznała zgromadzonych  

z treścią pisma otrzymanego od Klubu Radnych Niezależnych Gminy Szczerców prośbą  
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o wyjaśnienie przyczyn, z powodu których gmina nie ma przedstawiciela wśród ławników  

w Sądzie Okręgowym w Piotrkowie Trybunalskim. Pani Przewodnicząca przybliżyła zarazem 

zebranym, w jaki sposób dochodzi do wyboru ławników na daną kadencję.  

Ponadto, Radna P. L. Staniosz poruszyła temat miejsca spotkań harcerzy z terenu gminy. 

Wyjaśnień w tym zakresie udzieliła zainteresowanej Przewodnicząca Rady Gminy Szczerców 

oraz Radna P. M. Małecka, które wskazały możliwe miejsca lokalizacji tego typu spotkań. 

Ad. 19) Przewodnicząca Rady Gminy zakończyła dyskusję i zamknęła obrady IX sesji.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: 

Aneta Troczyńska 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w/s zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczerców na lata 2024 - 2028 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Wiesława Drzewosz, Elżbieta Kałużna, Grzegorz Kuśmierek, Krzysztof Lepla, 

Marzena Małecka, Teresa Pabiś, Wojciech Pacholak, Krzysztof Stępień, Bartosz Szafrański, 

Barbara Szczepanik, Tomasz Walczak, Zdzisław Węglewski, Dorota Włodarczyk 

PRZECIW (2) Arkadiusz Pabiszak, Lucyna Staniosz 

Rozpatrzenie projektu uchwały w/s zmiany budżetu gminy Szczerców na 2024 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Wiesława Drzewosz, Elżbieta Kałużna, Grzegorz Kuśmierek, Krzysztof Lepla, 

Marzena Małecka, Teresa Pabiś, Wojciech Pacholak, Krzysztof Stępień, Bartosz Szafrański, 

Barbara Szczepanik, Tomasz Walczak, Zdzisław Węglewski, Dorota Włodarczyk 

PRZECIW (2) Arkadiusz Pabiszak, Lucyna Staniosz 

Rozpatrzenie projektu uchwały w/s zaciągnięcia pożyczki długoterminowej  

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Wiesława Drzewosz, Elżbieta Kałużna, Grzegorz Kuśmierek, Krzysztof Lepla, 

Marzena Małecka, Teresa Pabiś, Wojciech Pacholak, Krzysztof Stępień, Bartosz Szafrański, 

Barbara Szczepanik, Tomasz Walczak, Zdzisław Węglewski, Dorota Włodarczyk 

PRZECIW (2) Arkadiusz Pabiszak, Lucyna Staniosz 

Rozpatrzenie projektu uchwały w/s zmiany Uchwały Nr LVI/576/23 Rady Gminy 

Szczerców z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2024 rok 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Wiesława Drzewosz, Elżbieta Kałużna, Grzegorz Kuśmierek, Krzysztof Lepla, 

Marzena Małecka, Teresa Pabiś, Wojciech Pacholak, Krzysztof Stępień, Bartosz Szafrański, 

Barbara Szczepanik, Tomasz Walczak, Zdzisław Węglewski, Dorota Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Arkadiusz Pabiszak, Lucyna Staniosz 

Rozpatrzenie projektu uchwały w/s uchwalenia rocznego programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2025 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Wiesława Drzewosz, Elżbieta Kałużna, Grzegorz Kuśmierek, Krzysztof Lepla, 

Marzena Małecka, Arkadiusz Pabiszak, Teresa Pabiś, Wojciech Pacholak, Krzysztof Stępień, 

Bartosz Szafrański, Barbara Szczepanik, Tomasz Walczak, Zdzisław Węglewski, Dorota 

Włodarczyk  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Lucyna Staniosz 

Rozpatrzenie projektu uchwały w/s określenia rocznych stawek i zwolnień w podatku od 

nieruchomości na terenie Gminy Szczerców 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Wiesława Drzewosz, Elżbieta Kałużna, Grzegorz Kuśmierek, Krzysztof Lepla, 

Marzena Małecka, Arkadiusz Pabiszak, Teresa Pabiś, Wojciech Pacholak, Lucyna Staniosz, 

Krzysztof Stępień, Bartosz Szafrański, Barbara Szczepanik, Tomasz Walczak, Zdzisław 

Węglewski, Dorota Włodarczyk 

Rozpatrzenie projektu uchwały w/s określenia stawek podatku od środków 

transportowych 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) Wiesława Drzewosz, Elżbieta Kałużna, Grzegorz Kuśmierek, Krzysztof Lepla, 

Marzena Małecka, Arkadiusz Pabiszak, Teresa Pabiś, Wojciech Pacholak, Lucyna Staniosz, 

Krzysztof Stępień, Bartosz Szafrański, Barbara Szczepanik, Tomasz Walczak, Zdzisław 

Węglewski, Dorota Włodarczyk 

Rozpatrzenie projektu uchwały w/s obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa do obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Szczerców 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Wiesława Drzewosz, Elżbieta Kałużna, Grzegorz Kuśmierek, Krzysztof Lepla, 

Marzena Małecka, Arkadiusz Pabiszak, Teresa Pabiś, Wojciech Pacholak, Lucyna Staniosz, 

Krzysztof Stępień, Bartosz Szafrański, Barbara Szczepanik, Tomasz Walczak, Zdzisław 

Węglewski, Dorota Włodarczyk 

Rozpatrzenie projektu uchwały w/s zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Lubcu 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Marzena Małecka, Teresa Pabiś, Wojciech Pacholak, Krzysztof Stępień, Bartosz 

Szafrański, Barbara Szczepanik, Dorota Włodarczyk 

PRZECIW (5) Grzegorz Kuśmierek, Krzysztof Lepla, Arkadiusz Pabiszak, Lucyna Staniosz, 

Zdzisław Węglewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Wiesława Drzewosz, Elżbieta Kałużna, Tomasz Walczak 

Rozpatrzenie projektu uchwały w/s zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Osinach 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Elżbieta Kałużna, Marzena Małecka, Teresa Pabiś, Wojciech Pacholak, Krzysztof 

Stępień, Bartosz Szafrański, Barbara Szczepanik, Dorota Włodarczyk 

PRZECIW (5) Grzegorz Kuśmierek, Krzysztof Lepla, Arkadiusz Pabiszak, Lucyna Staniosz, 

Zdzisław Węglewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wiesława Drzewosz, Tomasz Walczak 
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